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§ 1. Örnie Gunnarsson hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

§ 2. Sören Möller valdes till ordförande för årsstämman. 

§ 3. Sören Möller valde Pia Löija till protokollförare. 

§ 4. Dagordningen godkändes. 

§ 5. Seth Ove Nilsson och Stefan Olofsson valdes till justeringsmän tillika rösträknare. 

§ 6. Stämman hade blivit stadgeenligt utlyst. 

§ 7. Röstlängden fastställdes. 

§ 8. Årsredovisningen fastställdes. 

§ 9. Revisionsberättelsen föredrogs och godkändes. 

§ 10. Stämman beslutade att fastställa resultat- och balansräkningen för 2024. 

§ 11. Stämman beslutade att godkänna resultatdispositionen. 

§ 12. Stämman beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet. 

§ 13. Stämman beslutade att följa valberedningens förslag att höja styrelsearvodena till 

250 000 kr för år 2025, en höjning på 10 000 kr. 

§ 14. Bengt Larsson från valberedningen föreslog antalet ledamöter till 6 st och antal 

suppleanter till 2 st och det fastställdes.  

§ 15. Valberedningen föreslår omval för Pia Löija och Lars-Åke Philipsson i två år som 

ledamöter samt nyval ledamot för Lena Franzén i två år , Leif Skördell och Lars Lundqvist för 

omval som suppleanter i 1 år.  Stämman valde enligt valberedningens förslag. Emelie 

Broman, Viking Backlund och Örnie Gunnarsson är redan valda för 2025. 

§ 16. Valberedningen föreslår Henrik Moberg AB som revisor i ett år. Stämman valde enligt 

valberedningens förslag. 

§ 17. Stämman val av valberedning överlämnades till styrelsen att välja.  

§ 18. Föreningens förslag och av föreningsmedlem anmält ärende: 

 Motion 1. Föreningen föreslår avslag gällande fråga om bredband då vi har ett avtal om 

bredband med Tele2 som löper till 2028.  

 Motion 2 . Stämman beslutade enligt styrelsens förslag att avslå byte av 

bredbandsleverantör då vi har ett gällande avtal med Tele2 till 2028 och kan först därefter se 

över frågan. 



Motion 3 a. Föreningen föreslår avslag om ändring av tvättider då vi anser att alla tider 

behövs.   

Motion 3 b. Förslag om svar gällande stambyte är att avslå då inget stambyte är aktuellt så 

länge det inte finns ett behov och inga fel finns.  

Motion 4. Förslag till svar om stambyte är att inget är inplanerat och inget planeras om inte 

behov uppstår.  

Motion 5. Förslag till svar om kapning av träd är att avslå då vi enligt tidigare beslut inte vill 

varken kapa friska träd eller ta bort helt. 

 

§ 19. Sören Möller tackar för kvällens möte och meddelar att han nu avsäger sig uppdraget fr 

o m nästa år och förklarar årets årsstämma som avslutad.  Örnie Gunnarsson tackade Sören 

Möller och Pia Löija för väl genomförd stämma och bjöd in alla att stanna på kaffe och fika.  

 

 

 

---------------------------------------------                          ------------------------------------------------- 

Sören Möller, stämmoordförande  Pia Löija, protokollförare 
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Seth Ove Nilsson, justeringsman  Stefan Olofsson, justeringsman 


